
Vybor c. 8 Mestskeho zastupitel'stva v Ziline
kontakt: Ing. Jan Pazicky, Cezpol'na 380/5, 010 14 Zilina-Brodno
tel.: 0915 837557, E-mail: ianpazickv.zaO.amail.com

ZAPISNICA

zo zasadnutia Vyboru c. 8

stretnutie poslancov s obcanmi Brodna

Dna 22.04.2024 o 17:00 hod. sa v Kulturnom dome v Brodne uskutocnilo stretnutie poslancov
Vyboru c.8 Mestskeho zastupitel'stva v Ziline (d'alej len ,,vybor") s obcanmi Brodna v zlozeni:
poslanci Ing. Jan Pazicky a Ing. Anton Kozlik. Na stretnuti nebol pntomny ospravedlneny
poslanec JUDr. Jozef Augustin, PhD. Stretnutia sa zucastnil aj asistent vyboru Mgr. Richard
Hulin. Za Mestsku policiu Zilina (d'alej len ,,MP") sa zasadnutia zucastnil vrchny inspektor Peter
Rodzihak.
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Na uvod poslanec Jan Pazicky privital pritomnych obcanov a informoval ich o programe
stretnutia:

1) Informovanie obcanov o stave riesenia ich poziadaviek od postedneho stretnutia
2) Informovanie obcanov o aktualnom diani v mestskej casti Brodno
3) Formulovanie novych poziadaviek obcanov Brodna do zapisnice
4) Diskusia
5) Ukoncenie
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K iednotlivym bodom programu:

1) Informovanie obcanov o stave riesenia ich poziadaviek od posledneho stretnutia:

Asistent vyboru Mgr. Richard Hulin postupne presiel podnety obcanov od posledneho
stretnutia, ktore sa uskutocnilo 2.10.2023 a informoval ich o aktualnom stave plnenia tychto
poziadaviek zo strany mesta.

Obcianka informovala poslancov o zlom technickom stave a poskoden! vozovky na zastavke MHD
Nam. Hrdinov v Budatine, na ktorej stoja autobusy linky c. 22. Pre vel'ky vytlk musia autobusy
zastavovaf mimo prepadnutu vozovku na zastavke. Obcianka poziadala o odstranenie tohto stavu,
ktora pretrvava uz asi dva roky. Stanovisko MsU: Tento podnet je nahlaseny na Slovensku
spravu ciest, poziadavku eviduju a maju ju zaradenu do investicneho planu. Ked'ze je
povrch vozovky na zastavke naruseny vyrazne, je nevyhnutne vykonat' narocnejsiu
rekonstrukciu, nestaci diery zaasfaltovat'. Zatial' nevedia termin, kedy tento problem
odstrania, ale maju to v plane. Poslanec Pazicky doplnil, ze rovnaku poziadavku vzniesli
na tohtorocnom stretnuti aj obcania Budatina.
Obcania poziadala pri umiestnovani kontajnerov na zber zeleneho odpadu, aby mesto pridalo
viacero stojisk na kontajnery. Tri kontajnery na tak rozsiahlu obec su malo. Stanovisko MsU:
Zamestnankyna Oddelenia zivotneho prostredia, ktora ma tuto agendu v gescii
informovala, ze v roku 2024 budu v Budatine umiestnene kontajnery na biologicky
rozlozitel'ny odpad v termine 3. - 6. maja , teda podl'a poziadavky obcanov v case vikendu,
umiestnene budu na uliciach Zarohacovska, Zabrezna a Podskalicna tak ako v roku 2023.
Po skontaktovani sa so spolocnost'ou zabezpecujucou pre mesto umiestnenie a vyvoz
tychto kontajnerov bola informovana, ze vyvoz prebieha podl'a schvaleneho harmonogramu
a kapacitne by nebolo mozne v rovnakom case niektorej inej mestskej casti jeden kontajner
zobrat' na ukor Brodna. Poslanec Pazicky doplnil, ze problem je, ze na rozdiel od vyvozu
vel'kokapacitnych kontajnerov tieto kontajnery na zeleny odpad cez vikend nie su vyvazane,
cize su to len th vyvozy pocas celeho obdobia, co je malo. Prisl'ubil obcanom do buducna
opatovne vyvinut' snahu o vacsi pocet kontajnerov a vyvozov.
Obcianka sa informovala o potrebe riesit'regulaciu poctu diviakov, ktore im nicia sukromny
majetok, na co jej odpovedal pntomny zastupca mestskej policie, ze je to pine
v kompetencii miestneho pol'ovneho zdruzenia a mesto ani mestska policia nema na
hesenie zvyseneho poctu diviakov v Brodne ziaden dosah. Na stretnuti 2.10.2023 na tento
podnet odpovedal priamo zastupca Mestskej policie, ktory sa stretnutia zucastnil, ze
riesenie problemu s premnozenymi diviakmi je v plnej kompetencii miestneho pol'ovneho
zdruzenia a mestska policia nema na riesenie problemov so zvysenym poctom diviakov
v Brodne ziadny dosah. Poslanec Pazicky vyjadril pod'akovanie miestnemu pol'ovnemu
zdruzeniu, ze na konci roka 2023, kedy bol problem so zvysenym poctom diviakov,
pol'ovnici vykonali mimoriadny odstrel a niekol'ko diviakov odstrelili.
Obcan informoval poslancov, ze vjeho susedstve dochadza k nelegalnemu vypusfaniu zumpy
a pytal sa na sposob ako postupovaf ked' opatovne dojde k nelegalnemu vypusfaniu susedom, na
co mu pritomny zastupca mestskej policie odporucil volaf na mestsku policiu, ktora na mieste
zdokumentuje tento priestupok a postupi ho na riesenie na odbor zivotneho prostredia Okresneho
uradu v Ziline. Na stretnuti na tento podnet odpovedal priamo pritomny zastupca Mestskej
policie, ktory obcanovi odpovedal, ze takuto skutocnost' treba oznamit' na Mestskej policii,
ktora tento priestupok zdokumentuje a postupi na riesenie na Okresny urad, Odbor
zivotneho prostredia v Zitine.
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2) Informovanie obcanov o aktualnom diani v Brodne

Poslanec Pazicky informoval o ostatnych veciach, ktore sa od posledneho stretnutia
s obcanmi realizovali v Brode, alebo s Brodnom suvisia:

V oktobri bol v Brodne na obhliadke veduci Oddelenia zivotneho prostredia MsU. Ciel'om
bola obhliadka zelene, ktoru je potrebne v Brodne riesit' (strom v areali ZS, trojuholnik
zelene vedl'a potravin Jednota - pozemok vedl'a elektrickeho transformatora, knky).
Koncom oktobra 2023 prebehlo stretnutie poslancov a vedenia mesta so zastupcami
spolocnosti SEVAK, ktoreho ciet'om bolo prevent' moznost' financovania z Operacneho
programu Slovensko (160 mil. €) na odkanalizovanie MC Ziliny. Zaver - mesto Zilina,
nakol'koje splnena poziadavka EU (mesto ako cetokje odkanalizovane na viac ako 80%),
nie je opravneny ziadatel' v tomto programe.
Pod'akoval dobrovol'nym hasicom za zvladnutie vybrezenia potoka Brodenec pocas
snehovej kalamity v obdobi Vianoc 2023.
Informoval o vymene zastavkovych pnstreskov na ceste I. triedy do Kysuckeho Noveho
Mesta, na ktorych osadenie a upravu terenu boli vyclenene financne prostriedky
z poslaneckeho fondu vo vyske 4 000 Eur.
Informoval o aktualnom stave v suvislosti s pripravou regulacie potoka, o prebiehajucom
stavebnom konani na realizaciu spodnej stavby potoka, ktora bude investicnou akciou
Slovenskeho vodohospodarskeho podniku (SVP). SVP uz ma na danu stavbu vydane
pravoplatne a vykonatel'ne stavebne povolenie.

- V marci 2024 prebehol v Brodne mnozstevny zber rozmiestnenim vel'kokapacitnych
kontajnerov.
informoval o vymene svietidiel verejneho osvettenia v Brodne za nove moderne usporne
LED svietidla.
Uviedol skutocnost', ze po osobnej reklamacii nedostatocnej zalievky asfaltoveho povrchu
cesty na Zabreznej ulici bude tato v roku 2024 este doplnena.
Na jar 2024 doslo k definitivnemu odpojeniu stareho skolskeho vodovodu a po komunikacii
s prednostom MsU bude mesto hl'adat' d'alsie vhodne vyuzitie tohto vodneho zdroja,
napriklad pre potreby DHZ.
Poslanec informoval pntomnych o zvyseni dane z nehnutel'nosti. Po prvy krat su
nehnutel'nosti na uzemi mesta rozdelene do 3 zon. Brodno je zaclenene do zony 3
s najnizsou sadzbou dane z nehnutel'nosti.
Kosenie mestskej zelene bude od tohto roka vykonavane Technickymi sluzbami mesta
Zilina.

- V ramci Dna zeme ZS zorganizovala brigadu na vycistenie obce. Akcie sa zucastnilo aj
niekol'ko clenov ZO JDS Brodno a Vranie.

- DPMZ na zaklade poziadavky obcianky zmenilo grafikon linky c. 22 jej zahustenim
v casoch, ktore pozadovali obcania Brodna.
Informoval obcanov o podani grantoveho projektu na akciu Dni obce - erbove slavnosti
Brodno 2024 a veri, ze bude projekt bude opat' uspesny a aj tento rok sa podari
zorganizovat' toto kulturnospolocenske podujatie.
Od zaciatku roka 2024 mesto zaviedlo novu platformu s nazvom ,,Podnet pre mesto",
prostrednictvom ktorej budu nahlasovane vsetky napady a navrhy od obcanov jednou
cestou, aby sa predislo duplicitnym podnetom.
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Poslanec Pazicky uviedol, ze v suvislosti s vybudovanim multifunkcneho ihriska v Brodne sa
objavila nespokojnost' zo strany obcanov zijucich v blizkosti ihriska.

V suvislosti s tymto problemom informoval o pracovnom stretnuti na pode MsU Zilina,
ktore sa uskutocnilo v pondelok 15.4.2024 na Odbore riadenia projektov a investicii
s veducim odboru a veducou oddelenia fondov EU .
Oboznamil pritomnych obcanov o probleme obcanov byvajucich v susedstve
multifunkcneho ihriska, st'azujucich sa na obt'azujuci hluk, ktory vznika pri prevadzke
ihriska, najma pri kopanf lopty o mantinely a pri prekopavani lopty mimo ihriska ponad
ochranne siete.

Pani riaditel'ka Zakladnej skoly s materskou skolou v Brodne pritomnych obcanov
informovala, ze ihrisko bolo na sucasnom mieste uz aj pred vybudovanim multifunkcneho
ihriska a v podstate bolo ihrisko na rovnakom mieste len zrevitalizovane. Vystavbu
multifunkcneho ihriska nebolo mozne umiestnit' na inom mieste v ramci arealu skoly.
Ihrisko bolo zhotovene podl'a poziadaviek Fondu na podporu sportu ajeho prevadzka
musi urcite obdobie zachovana v takom stave, v akom bolo vybudovane a nie je mozne
zasadne zasahovat' do ihriska napr. odstranenim mantinelov, alebo inym sposobom.
^ Okolo ihriska boli umiestnene ochranne siete pre ucely ochrany okolitych nehnutel'nosti

od lietajucej lopty z ihriska. Na zaklade poziadavky susedov boll siete
doplnene/zvysene podl'a ich poziadaviek.

^ Ihrisko sa vyuziva na vyucovanie v case do 16:00 hod pre potrebu prevadzky skoly.
Od 16. do 18. hodiny pre verejnost' a od 18. do 20. hodiny na komercny prenajom pre
zaujemcov z verejnosti - tato moznost' doteraz nebola nikym vyuzita.

^ Prevadzka ihriska bola na zaklade poslednych st'aznosti susedov pocas vikendov
zrusena. Pre verejnost' sluzi ihrisko uz len cez pracovne dni vcase od 16. do 18.
hodiny.

^ Pani riaditel'ka zdoraznila, ze nespokojnym susedom sa vzdy vyslo vo vsetkom v
ustrety, co pozadovali.

Jeden z pritomnych obcanov sa zaujimal, ci ako sucast' povol'ovacieho procesu na
vystavbu ihriska bola urobena hlukova studia a ak nebola, tak ziadaju mesto Zilina, aby
takato studia bola dodatocne realizovana.
Dalsf obcan informoval pritomnych, ze im nevadi, ze sa tarn hraju deti, ale trieskajuce
mantinely, hluk z ktorych je pre priamych susedov neznesitel'ny.
Podl'a nazoru zastupcov obcanov su obyvatelia okolitych nehnutel'nosti doslova
sikanovani cast'ou mladeze, ktori podl'a nich zamerne kopu lopty celou silou do
mantinelov, aby sposobovali tento obt'azujuci hluk.
Poslanec Pazicky poprosil pritomnych obcanov o trpezlivost' a oboznamil ich
o pripravovanom stretnuti na prerokovanie tohto problemu nespokojnych obcanov
s primatorom mesta na mestskom urade v Ziline, ktore by podl'a zastupcov investicneho
odboru malo prebehnut' v blizkej dobe.

3) Formulovanie novych poziadaviek obcanov Brodna do zapisnice

Pritomni obcania v d'alsej casti stretnutia vyslovili nasledovne poziadavky, ktore poziadali
uviest' do tejto zapisnice.
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Obcania byvajuci v blizkosti novovybudovaneho multifunkcneho ihriska ziadaju mesto
Zilina o vykonanie merania a vypracovanie hlukovej studie multifunkcneho ihriska v areali
zs.
Obcan ziada o obhliadku miestnej komunikacie na ulici Ku Krizu v kontakte s ulicou
Zahumenska v Brodne zamestnancami Odboru OSVPaZP MsO Zilina, preverenie
neopravneneho vytvorenia umeleho nasypu - medze a vysadeniu stromov - tuji na
parcele vo vlastnictve mesta Zilina, ktore okrem zuzenia verejnej komunikacie
a znemoznenia odpratavania snehu vozidlami Zilinskych komunikacii sposobuje v case
dazd'a a dlho po nom vytvaranie vel'kej mlaky, ktora zabranuje pohybu chodcov po tejto
miestnej komunikacii. Obcan ziada vykonanie obhliadky na mieste a nasledne zriadenie
napravy tohto problemu mestom Zilina.
Obcan ziada mesto Zilina, aby vyzvalo SVP, s.p. ohl'adne vycistenia vodneho toku
Brodenec v Brodne po jeho vybrezeni sa 25.12.2023.
Obcan ziada odstranenie husteho porastu knkov a pokosenie vysokej travy pri vyjazde z
Brodna na most na Zilinu vl'avo od vozovky za zvodidlami, ktore znemoznuju bezpecny
vyhl'ad zl'ava a znizuju bezpecnost' cestnej premavky pri vyjazde z Brodna.
Obcianka ziada obhliadku Oddelenia dopravy MsU na Sadovej ulici oproti domu c. 307.
V case dazd'a sa na ceste hromadi dazd'ova voda a neodteka do dazd'ovej kanalizacie,
pravdepodobne je upchaty vpust do kanalizacie
Obcianka ziada odstranenie jednej z dvoch informacnych tabul' v Brodne pred hasicskou
zbrojnicou, staci nechat'jednu, tu v lepsom stave.
Obcan ziada o opravu miestneho rozhlasu - hniezdo c.33.

4) Diskusia: Uvedene v predchadzajucich bodoch.

5) Ukoncenie:

Na zaver poslanec Pazicky vyjadril pod'akovanie obcanom za ucast' na stretnuti, ktore
nasledne ukoncil.

Zapisal: Mgr. Richard Hulin - asistent vyboru mestskej casti - Vyboru c.8

Overil: Ing. Jan Pazicky - poslanec Mestskeho zastupitel'stva v Ziline za volebny obvod c. 8
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Priloha c. 1
Fotodokumentacia obcana, ktory v bode b) v novych poziadaviek obcanov ziada o obhliadku
miestnej komunikacie na ulici Ku Krizu
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